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P R O T O K Ó Ł NR XLVI/2021 

z XLVI sesji Rady Gminy Rytwiany, która odbyła się  w dniu 29 listopada 2021 r.  

w Urzędzie Gminy Rytwiany 

 

 

I. Obecni na sesji:  

 

1/ Radni zgodnie z listą obecności.  

2/ Grzegorz Forkasiewicz – Wójt Gminy Rytwiany  

3/ Tomasz Fąfara – Sekretarz Gminy Rytwiany  

4/ Mirosława Szewczyk –Skarbnik Gminy Rytwiany  

 

 

 

II. Przebieg obrad:  

Obrady sesji trwały od godz. 14.06 do godz. 15.30. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych.  

Nieobecny radny: 

1.  Michał Rajca.  

 

 

 

Pkt 1  

 

Otwarcie sesji.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał klauzulę RODO dotyczącą ochrony danych 

osobowych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski otworzył  XLVI sesję Rady Gminy Rytwiany, powitał 

wszystkich uczestników sesji.  

 

 

Pkt 2  

 

Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski stwierdził obecność 14 radnych i prawomocność 

obrad.  
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Pkt 3  

 

Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Przed odczytaniem porządku obrad Radna Irena Pogorzelska zgłosiła wniosek o wprowadzenie zmiany 

w porządku obrad t.j.: wykluczenie z porządku obrad punktu 11,  t.j.: uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Rytwiany. 

Radna  Irena Pogorzelska zaproponowała, żeby głosowanie odbyło się po  1 stycznia 2022r. 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz poinformował, że Komisja Rozwoju Lokalnego, która obyła się w dniu 

25.11.2021 r. nie wydała negatywnej oceny zaproponowanych stawek i dlatego uważa wniosek za 

bezzasadny. 

za głosowało  5 radnych 

przeciw  7 radnych 

wstrzymało się  2 radnych.  

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

Wniosek o zmianę w porządku obrad został odrzucony.   

 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad i poddał pod głosowanie.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji nr XLV. 

5. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji. 

6. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 

7. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rytwiany na lata  

2021 – 2029. 

8. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

9. Uchwała w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Rytwiany z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 

rok. 

10. Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad 

korzystania z przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rytwiany.  

11. Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości na terenie Gminy Rytwiany. 

12. Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele  

rekreacyjno-wypoczynkowe. 

13. Sprawy różne i wolne wnioski. 

14. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Porządek obrad został zatwierdzony : 

za głosowało 12 radnych,  

wstrzymało się 2 radnych. 
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Głosowało 14 radnych. 

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

 

 

 

 

Pkt 4  

Przyjęcie protokołu  z  sesji  nr XLV 

Protokół z sesji nr XLV  został przyjęty bez uwag jednogłośnie 14 głosami „za”. Podczas głosowania 

obecnych 14 radnych.  

 

Pkt 5  

Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.  

Wójt Gminy Grzegorz Forkasiewicz poinformował, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji  (7 uchwał) 

zostały przesłane odpowiednio do Regionalnej Izby Obrachunkowej, Wojewody Świętokrzyskiego oraz 

są realizowane na bieżąco.  

 

Pkt 6  

Informacja Wójta o pracy między sesjami.  

Wójt Grzegorz Forkasiewicz poinformował Radę o pracy w okresie między sesjami, a mianowicie:  

 

1. Trwa budowa wodociągu Rytwiany - Wzory, tj. zbiornika wyrównawczego przy stacji uzdatniania                 

w Rytwianach  i stacji uzdatniania wody. Zadania mają  być wykonane do czerwca 2022 roku. Zgodnie 

z informacją uzyskaną od wykonawcy, wodociąg jest już praktycznie ukończony. W ciągu dwóch  

tygodni po uzyskaniu pozytywnej opinii  Sanepidu t.j. po przeprowadzeniu badań jakości wody, będzie 

możliwe uruchomienie zbiornika, a tym samym zabezpieczenie dostaw wody pomiędzy dwoma stacjami                          

i utrzymanie prawidłowego ciśnienia wody, zwłaszcza w okresie letnim.  

Prace  przy zbiorniku wyrównawczym zostaną wykonane do czerwca 2022 roku.  

 

2. Do 13 grudnia 2021 roku zakończą się prace przy przepompowni wody w Sichowie Małym  

i Strzegomiu. 

 

3. W zakresie budowy:  

- oświetlenia ulicznego po uzupełnieniach i złożonym wniosku o płatność 3 grudnia 2021r., będzie 

przeprowadzona kontrola z Urzędu Marszałkowskiego Woj. Świętokrzyskiego. Będzie to standardowa 

kontrola na zakończenie realizacji projektu,  

- boiska przy szkole w Strzegomiu po uzupełnieniu i poprawkach, które zostały już wykonane, złożony 

został wniosek do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego, nie ma wyznaczonego 

terminu kontroli na zakończenie projektu,  

- złożony został wniosek  do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego w zakresie  

rozliczenia projektu pn. „Tworzenie nowych usług w przestrzeni i obiektach publicznych na rzecz poprawy 

jakości życia mieszkańców miejscowości Rytwiany.’’, dofinansowany ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020, Działania 6.5 ,,Rewitalizacja obszarów 

miejskich i wiejskich’’ Osi VI ,,Rozwój miast’’.  
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4. W zakresie Programu „Polski Ład” nie ma decyzji Marszałka Województwa Świętokrzyskiego. 

Decyzja w sprawie wyboru zadań z listy rezerwowej ma zapaść w styczniu 2022 roku.  

 

5. Gmina Rytwiany uzyskała zwiększenie subwencji ogólnej na konkretne zadania:  

- 300 tyś. zł. na budowę wodociągu,  

- 1 717 tyś. zł. na budowę kanalizacji.  

Środki finansowe zaplanowane do wydatkowania w latach 2021-2024. 

6. Z Programu „Cyfrowa Gmina” otrzymaliśmy czek. Wniosek nie został złożony, ponieważ jeszcze nie 

było określonego terminu naboru wniosków. 

- 190 tys. zł. na zadanie poprawa bezpieczeństwa cyfrowego i poprawę jakości sprzętu ( zostaną 

zakupione nowe komputery),  

- 151 500 tys. zł.  z programu p.n. „Laboratorium Przyszłości”.  

Na kolejnej sesji środki zostaną wprowadzone do budżetu. 

 

7. Z Rządowego Programu „Aktywna Tablica” otrzymaliśmy:  

- 43 tys. zł. dla Gminy Rytwiany,  

- 17,5 tys. zł. na Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa.  

 

8. Jako gmina zajęliśmy II w konkursie Wojewody Świętokrzyskiego p.n. „Rosnąca odporność” –                 

i w związku z tym otrzymaliśmy nagrodę pieniężną w kwocie  500 tys. zł.  

Badany był % wzrost wyszczepialności mieszkańców przeciwko wirusowi COVID – 19 w miesiącach 

VIII- IX- X 2021 r.  

I miejsce zajęła Gmina Bogoria - 1 ml zł,  

II miejsce zajęła Gmina Rytwiany - 500 tys. zł,  

III miejsce zajęła Gmina Staszów - 250 tys. zł. 

Gmina Rytwiany nadal  znajduje się  na przedostatnim miejscu w powiecie staszowskim pod względem 

liczby szczepień. Dotychczas zostało zaszczepionych zostało tylko około 48% ogółu mieszkańców 

naszej gminy. 

Został złożony wniosek do Wojewody Świętokrzyskiego o wypłatę nagrody. 

9.Ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na transport odpadów komunalnych z terenu Gminy Rytwiany               

w 2022 roku. 
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Wpłynęły 2 oferty, w tym:  

-„EKO- SAM” BIS Sp. z o. o. w Jakubowie z ceną 397.44 zł za tonę,  

- PGKiM Sp. z o. o. w Staszowie z ceną 409 zł za tonę ( cena o 1 zł niższa  w porównaniu do ceny               

z  roku ubiegłego).  

Przetarg na transport odpadów komunalnych  został rozstrzygnięty,  wygrało go PGKiM Sp z o. o.                     

w Staszowie. 

Firma „EKO- SAM” BIS Sp. z o. o. nie spełniła wymogów zawartych  w  Specyfikacji Istotnych 

Warunków Zamówienia dotyczącego transportu odpadów komunalnych. 

Obecnie czekamy na złożenie odwołania.  

 

Pkt 7  

Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rytwiany na lata  

2021 – 2029. 

 

Uzasadnienie do uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosława Szewczyk.  

 

Dochody bieżące po wprowadzonych zmianach wynoszą  31 397 034,34 zł. 

Dochody majątkowe po zwiększeniu wynoszą 6 671 966,08 zł.  

Ogółem dochody wynoszą 38 069 000,42  zł.  

Wydatki bieżące po zmianach wynoszą 29 532 800,66  zł.  

Wydatki majątkowe po zmianach  wynoszą  11 278 312,57  zł. 

Ogółem wydatki wynoszą  40 811 113,23  zł.  

 

Wielkość przychodów i rozchodów na rok 2021 oraz na lata pozostałe pozostają bez zmian. 

 

 

 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. Uchwała nr 

XLVI/230/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rytwiany na lata 2021 

– 2029 została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”. 

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

Pkt 8  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. 

 

 

Proponowane zmiany w budżecie przedstawiła Skarbnik Gminy Mirosława Szewczyk.  

Zmiany dotyczą: zwiększenia planu dochodów i wydatków o kwotę 2 768 799,99 zł (zgodnie                                 

z załącznikiem nr 1 do uchwały); zmiany w planie dochodów na kwotę 300 000,00 zł  (zgodnie  
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z załącznikiem nr 2 do uchwały); zmiany w planie wydatków na kwotę 50 625,00 zł (zgodnie  

z załącznikiem nr 3 do uchwały).  

Przewodniczący Rady Gminy Rytwiany Jerzy Gwizdowski zadał  pytanie dotyczące określenia miejsca, 

w którym będzie nowa sieć kanalizacyjna. 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że na tym etapie nie może odpowiedzieć na to pytane. 

Obecnie Skarbnik Mirosława Szewczyk musi wprowadzić środki do budżetu tego wymaga ustawa  

o finansach publicznych i ustawa o rachunkowości.  

Pani Skarbnik Mirosława Szewczyk dodała, środki: 

- 300 tyś zł na budowę wodociągu,  

- 1 717 tyś zł  na budowę kanalizacji,  

zostaną wprowadzone do budżetu na 2022 rok jako wolne środki ponieważ są one przeznaczone do 

wykorzystania w latach 2021-2024.   

 

Radny Pan Jarosław Gil zadał pytanie o ile zmniejszyła się subwencja ogólna? 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że subwencja ogólna  nie uległa zmniejszeniu.  W 2021 

roku była to kwota 11 384 tys. zł.  W 2022  roku subwencja ogólna wynosi około 11 440 tys. zł., zatem 

wzrosła  o około 55 tys. zł.  

Zmniejszyła się natomiast wielkość udziału Gminy Rytwiany we wpływach z podatku PIT.W 2021 roku 

była to kwota 4 859 tys. zł.  W 2022 roku będzie to kwota 4 100 tys. zł, tym samym możliwe będzie  

zrealizowanie tylko części zadań, finansowanych dotychczas z tych środków. 

 Do zrealizowania będą również 30 % podwyżki dla nauczycieli zapowiedziane przez Ministra Edukacji 

Narodowej. Realny dochód gminy spada również z uwagi na inflację. Środki otrzymane przez Gminę 

Rytwiany są bardzo małe, co wymusi ograniczenie wydatków w innych obszarach.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr XLVI/231/21 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 r. została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

 

 

Pkt 9  

Uchwała  w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Rytwiany z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok. 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Wójt Grzegorz Forkasiewicz.  
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Rada Gminy ma obowiązek corocznie przyjąć program współpracy Gminy Rytwiany z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2022 rok  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego  na 

2022 rok. 

Stosowny projekt programu został przygotowany i przesłany do organizacji pozarządowych, które 

działają na terenie naszej gminy.  

15 listopada 2021 r. odbyło się spotkanie konsultacyjne dot. treści tego programu. Żadna z organizacji 

pozarządowych i organizacji pożytku publicznego działających na ternie Gminy Rytwiany nie wniosła 

uwag do tego dokumentu. 

Stosowny program został przedłożony Radzie Gminy Rytwiany do akceptacji.  

W dokumencie zawarte są zasady współpracy z organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego, formy współpracy, zakres przedmiotowy, formy 

rozliczania współpracy oraz  wyłaniania ofert w 2022r. 

 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr XLVI/232/21 w  sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Rytwiany  

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2022 rok została podjęta jednogłośnie 14  głosami „za”.  

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

 

Pkt 10 

Uchwała w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania 

z przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rytwiany.  

 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Sekretarz Tomasz Fąfara.  

Uchwała, która została przedstawiona pod głosowanie Radzie Gminy Rytwiany wynika z obowiązków 

nałożonych na Gminę przepisami  ustawy o transporcie zbiorowym.  

Gmina ma obowiązek określić przystanki, których jest właścicielem i zarządzającym i  które udostępnia 

przewoźnikom oraz  operatorom publicznego transportu zbiorowego.  

Poprzednia uchwała była podejmowana w 2017 roku. Od tego czasu zaszła potrzeba utworzenia nowych 

przystanków, które odpowiadają potrzebom mieszkańców zawłaszcza tam, gdzie są dowożone dzieci do 

szkoły.  

Uchwała porządkuje wykaz przystanków, których wstępna lokalizacje przyjmowano przez 4 lata.  

Jeden przystanek w miejscowości Wiśniówka po remoncie został przeniesiony i obecnie znajduje się na 

terenie gminy Staszów.  
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Załącznik nr 1 do uchwały zawiera poprawiony wykaz przystanków. W załączniku na 1 jest również 

zmiana co do współrzędnych dot. przystanku w miejscowości Tuklęcz. Zmiana została naniesiona na 

skutek uwag Starostwa Powiatowego w Staszowie (chodzi o przystanek przy drodze powiatowej).  

Załącznik 2 do uchwały określa  warunki i zasady korzystania z przystanków komunikacyjnych przez 

operatorów i przewoźników wykonujących regularne przewozy osób w publicznym transporcie 

zbiorowym. 

 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr XLVI/233/21 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych oraz warunków i 

zasad korzystania z przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Rytwiany została podjęta 

jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

 

 

 

Pkt  11 

 

Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości na 

terenie Gminy Rytwiany. 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Wójt Grzegorz Forkasiewicz. 

Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji  Rozwoju Lokalnego, która odbyła się w dniu  

25. 11.2021 r. 

Ze względu na planowany wzrost cen kosztów zagospodarowania odpadów, ZGOK w Rzędowie                    

w maju 2021 r. przedstawił propozycję cennika, który będzie obowiązywał od 1 stycznia 2022 r.  

Cennik powinien zostać zatwierdzony do dnia 31.08.2021r., nie została zatwierdzony – nie uzyskał 

aprobaty większości udziałowców. Ostateczny termin  zatwierdzenia nowego cennika to dzień  

31.12.2021r.  

Na dzień 9.12.2021r. zostało zwołane nadzwyczajne zebranie udziałowców ZGOK w Rzędowie, na 

którym zostanie dokonana zmiana cennika.  

Rosną koszty zagospodarowania poszczególnych frakcji odpadów.  

Koszty wzrastają o około 35 % w zależności w jakich ilościach i jaki rodzaj odpadów dostarczymy do 

ZGOK w Rzędowie.  Nie wzrośnie usługa transportowa, co do tony, natomiast, co roku wzrasta ilość 

zbieranych odpadów średnio o 8-10 % w skali roku.  
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W chwili obecnej dochody ze zbiórki odpadów wynoszą około 775 tys. zł, wydatki to około 771 tys. zł 

nadwyżka  to około 4-5 tys. zł.  

W 2020 roku, zgodnie ze sprawozdaniami za 2020 rok, nadwyżka wynosiła około 80 tys. zł.  

W ubiegłym roku nie było podwyżek za odpady mimo, że koszt usługi transportowej wzrósł, natomiast 

nie wzrósł koszt ich zagospodarowania.  Podwyżki udało się uniknąć dzięki zaoszczędzonym środkom  

(około 80 tys. zł za 2020 rok)  

W 2022 roku tych oszczędności już nie będzie, stąd w wyniku przeprowadzonej kalkulacji opłata 

powinna wynosić około 16 zł.  

W Gminie Rytwiany mamy jeden z lepszych systemów zbiórki odpadów, pilnujemy deklaracji, 

wszczynamy postępowania w przypadku, gdy osoby zaniżają ilość osób w deklaracjach.  

Prowadzone są kontrole przez PGKiM Sp. z.o.o. w Staszowie oraz przez pracowników UG Rytwiany. 

Są wysyłane upomnienia, które najczęściej kończą się dokonaniem korekty prze mieszkańców.  

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odniósł się do wypowiedzi Radnej Ireny Pogorzelskiej tj. zapowiedzianych 

przez Premiera obniżek akcyzy i podatków.  

Cena paliwa może zostać nieznacznie zmniejszona przez obniżkę akcyzy, ale nie mamy pewności czy 

na giełdach cena paliwa w związku z galopującą inflacja na świecie nie wzrośnie. 

Radny Jarosław Gil zadał pytanie, czy decyzja o podwyżce nie powinna zostać podjęta po zatwierdzeniu 

cennika przez ZGOK w Rzędowie oraz na kiedy jest wyznaczony termin zatwierdzenia nowego 

cennika.  

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że termin nadzwyczajnego walnego zgromadzenia 

udziałowców ZGOK w Rzędowe odbędzie się 9.12.2021r. Gmina otrzyma nowy cennik, który będzie 

obowiązywał od dnia 1.01.2022 r.  

Wójt Grzegorz Forkasiewicz zaznaczył również, że przy tej inflacji musimy spodziewać się kolejnych 

podwyżek w przyszłym roku. 

Przewodniczący Jerzy Gwizdowski w swojej wypowiedzi podkreślił, że Gmina Rytwiany ma bardzo 

dobrze zorganizowany system zbiórki odpadów i z roku na rok bilans wychodzi dodatnio.  

W związku z inflacją musimy podwyżki zaplanować racjonalnie i mądrze tak, aby w przyszłym roku 

uniknąć drastycznych podwyżek.  

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr XLVI/234/21 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Rytwiany została podjęta następującą proporcją głosów: 

 

- za głosowało 6 radnych, 

- przeciw  5 radnych, 

- wstrzymało się 3 radnych.  

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

Pkt  12 
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Uchwała w sprawie ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za 

rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe. 

 

Uzasadnienie do uchwały przedstawił Wójt Grzegorz Forkasiewicz.  

 

W związku z podniesieniem stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości 

zamieszkałych oraz niezamieszkałych na terenie Gminy Rytwiany, konieczne jest również podniesienie 

odpowiednio ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi za rok od domku 

letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

Jest to pozycja w pewnej mierze znacząca dla przychodów i należy ta opłatę podnieść ponieważ 

odpadów jest sporo. Osoby które zamieszkują kilka miesięcy na terenie gminy Rytwiany, nie mają tu 

gospodarstwa  ponieważ  mieszkają na stałe poza gminą Rytwiany,  powinny płacić stawki za odpady 

porównywalne do tych, jakie płacą mieszkańcy naszej gminy.   

 

Proponuje się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości, na których 

znajdują się domki letniskowe lub inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe, wykorzystywane  jedynie przez część roku:  

- jeżeli odpady zbierane są i odbierane w sposób selektywny - w wysokości 120,00 zł rocznie za jeden 

domek letniskowy lub inną nieruchomość wykorzystywaną na cele rekreacyjno-wypoczynkowe.  

 

- jeżeli właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów komunalnych w sposób 

selektywny - w wysokości 240,00 zł rocznie za jeden domek letniskowy lub inną nieruchomość 

wykorzystywaną na cele rekreacyjno-wypoczynkowe. 

 

Dyskusji nie było.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie. 

Uchwała nr XLVI/235/21 w sprawie ustalenia ryczałtowej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe została podjęta następującą proporcją głosów: 

 

- za głosowało 8 radnych, 

- przeciw  2 radnych, 

- wstrzymało się 4 radnych.  

 

Głosowało 14 radnych.  

Obecnych podczas głosowania 14 radnych.  

 

Pkt 13  

Sprawy różne i wolne wnioski.  

 

W sprawach różnych i wolnych wnioskach głos zabrali:  

-  Przewodniczący Rady Gminy Rytwiany  Jerzy Gwizdowski w sprawie:  
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1) czy w związku z prognozowanymi opadami śniegu Gmina Rytwiany jest przygotowana na związane 

z tym niedogodności na drogach.  

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że przygotowana została mieszanka piachu i soli, 

spodziewamy się także nowej dostawy piachu, która powinna nastąpić jeszcze w tym tygodniu). 

Przygotowane do działania w terenie  są także  pojazdy: samochód z piaskarką i koparka z pługiem.  

- Radny Krzysztof Janik w sprawie:   

1) czy do Gminy wpłynęła informacja dotycząca prowadzonych pomiarów natężenia ruchu na drodze 

wojewódzkiej nr 764. 

 

Wójt Grzegorz Forkasiewicz odpowiedział, że dotychczas  nie wpłynęła informacja od zarządcy drogi, 

tj. od  Świętokrzyskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Kielcach. 

Radny Krzysztof Janik poprosił o wystąpienie do zarządcy drogi o przekazanie informacji, jakie jest 

natężenie ruchu, czy są spełnione normy, jakie mogą być konsekwencje przekroczenia norm oraz 

przekazanie otrzymanych  informacji na kolejnej sesji Rady Gminy Rytwiany.  

 

2) zwrócił się z prośbą o dostarczenie piasku do poszczególnych miejscowości po to, by mieszkańcy 

mogli sami reagować w razie potrzeby, w szczególności zaś, jeżeli chodzi o drogi powiatowe. 

 

Pkt 14  

Zamknięcie sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gwizdowski podziękował wszystkim za udział i zamknął XLVI 

sesję Rady Gminy Rytwiany.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Rytwiany 

Jerzy Gwizdowski 

 

Protokołowała: 

J. Markiewicz  


